

İstanbul 02/01/2026

Sayı: YMM.1356-S/01

Konu:

1. Gelir Vergisi Tarifesi
2. Sigorta Primine Esas Aylık Kazanç Alt-Üst sınırları
3. Yemek yardımı istisna tutarı
4. Engelli Yardımı Tutarları
5. Yol yardımı istisnası
6. Asgari ücret tutarı
7. Asgari ücret üzerinden gelir vergisi ve damga vergisi istisnası
8. Fatura Düzenleme sınırı
9. Demirbaşlarda Amortisman ayırma sınırı
10. Binek Otomobil iktisabında ödenen ÖTV ve KDV'lerin gider yazılmasında sınır
11. Binek Otomobil amortismanlarında sınır
12. Kiralama yoluyla edinilen binek otomobil kira giderlerinde kısıtlama
13. 2026 yılında elde edilen mesken kira gelirleri istisnası
14. Vergiye uyumlu mükellefe vergi indirim tutarının üst sınırı
15. Şüpheli alacak sayılmada sınır

SİRKÜLER 2026/01

1. Gelir Vergisi Tarifesi (Bordro Programınızı güncellemeyi unutmayınız) 2026 takvim yılı gelirlerinin vergilendirilmesinde esas alınmak üzere aşağıdaki şekilde yeniden belirlenmiştir.

190.000 TL'ye kadar	%15
400.000 TL'nin 190.000 TL'si için 28.500 TL, fazlası	%20
1.000.000 TL'nin 400.000 TL'si için 70.500 TL, (ücret gelirlerinde 1.500.000 TL'nin 400.000 TL'si için 70.500 TL), fazlası	%27
5.300.000 TL'nin 1.000.000 TL'si için 232.500 TL, (ücret gelirlerinde 5.300.000 TL'nin 1.500.000 TL'si için 367.500 TL), fazlası	%35
5.300.000 TL'den fazlasının 5.300.000 TL'si için 1.737.500 TL, (ücret gelirlerinde 5.300.000 TL'den fazlasının 5.300.000 TL'si için 1.697.500 TL), fazlası	%40

2. **Sigorta Primine Esas Aylık Kazancın Alt sınırı 33.030,00 TL; Üst Sınırı 297.270,00 TL** olarak uygulanacaktır.
3. İşverenlerce işyeri veya işyerinin müstemilatı dışında kalan yerlerde **hizmet erbabına yemek verilmek suretiyle sağlanan menfaatlere** ilişkin istisna tutarı **300 TL** (KDV Hariç) olarak uygulanacaktır. Aşan tutar ücret matrahına ilave edilecektir.
4. **Engelli Yardımı** Tutarları Birinci derece engelliler için 12.000 TL, İkinci derece engelliler için 7.000 Üçüncü derece engelliler 3.000 TL olarak uygulanacaktır.

5. İşverenlerce hizmet erbabının **işyerine gidip gelmesi için sağlanan menfaatlere** ilişkin istisna tutarı **158 TL** (KDV hariç) olarak uygulanacaktır.

Bu istisnanın uygulanabilmesi için;

- İşverenlerce ayrıca taşıma hizmeti (servis gibi) verilmemesi,
- Çalışılan günlere ait bir günlük ulaşım bedelinin 158 Türk lirasını aşmaması,
- ve buna ilişkin ödemenin toplu taşıma kartı, bileti veya bu amaçla kullanılan ödeme araçlarının temini şeklinde yapılması şarttır.

Sayılan şartların tamamının sağlanmaması halinde verilen tutarlar çalışanın ilgili ay bordrosuna ücret olarak eklenecektir.

6. 01.01.2026 tarihinden itibaren **Brüt Asgari ücret tutarı 33.030,00 TL (Net 28.075,50 TL)** olarak uygulanacaktır. Asgari Ücret Desteği: Sigortalı başına 1.270 TL olarak belirlenmiştir.
7. Asgari Ücret, Gelir Vergisi ve Damga Vergisinden istisna edilmiştir. Yapılan düzenleme sonrası asgari ücret hesabı şöyle yapılacaktır.

Brüt Asgari Ücret	33.030,00
İşçi SGK Primi (%14)	4.624,20
İşçi İşsizlik Sigortası Primi (%1)	330,30
Gelir Vergisi Matrahı	28.075,50
Ödenecek Gelir Vergisi	-
Ödenecek Damga Vergisi	-
Kesintiler Toplamı	4.954,50
Net ücret	28.075,50

Bu durumda asgari ücretin işveren maliyeti aşağıdaki gibi hesaplanabilir.

Brüt Asgari Ücret	33.030,00
İşveren SGK Primi (%21,75)	7.184,03
İşveren SGK Primi (%2 indirim hakkı kazanılması halinde)	6.523,43
İşveren SGK Primi (%5 indirim hakkı kazanılması halinde)	5.532,53
İşçi İşsizlik Sigortası Primi (%2)	660,60
İşverene Maliyeti (indirim hakkı kazanılmaması halinde)	40.874,63
İşverene Maliyeti (%2 indirim hakkı kazanılması halinde)	40.214,03
İşverene Maliyeti (%5 indirim hakkı kazanılması halinde) – İmalat sektörü	39.223,13

İstisnayı aşan ücret gelirin (2026 yılı için yeni bir asgari ücret açıklanana kadar 33.030,00 TL) vergilendirilmesinde verginin hesaplanacağı gelir dilim tutarları ve oranları, istisna kapsamındaki tutarlar da dikkate alınarak belirlenecektir.

Ödenecek vergi tutarı, bu suretle bulunan vergi tutarının içinde istisna tutara isabet eden kısım düşülmek suretiyle hesaplanacaktır. **İstisna nedeniyle alınmayacak olan vergi ilgili ayda aylık asgari ücret üzerinden hesaplanması gereken vergiyi aşamayacaktır.**

8. **Fatura düzenleme sınırı 12.000,00 TL** (KDV Hariç) olup, bu tutarı aşan satışlar için alıcının kimliğine ve talebine bakılmaksızın fatura düzenlenecektir.
9. KDV hariç tutarı **12.000,00 TL'yi aşmayan demirbaşlar doğrudan gider yazılabilecektir.** İktisadi ve teknik bakımdan bütünlük arz edenlerde bu had topluca dikkate alınacaktır.

10. 2026 yılında **Binek otomobillerinin** iktisabına ilişkin ödenen ve maliyete ilave edilmeyerek **doğrudan gider yazılması tercih edilen özel tüketim vergisi ve katma değer vergisi toplamının** en fazla **1.200.000 TL'ye** kadarlık kısmı vergi matrahından indirilebilecek, aşan kısmı KKEG olarak dikkate alınacaktır.
11. 2026 yılında Özel tüketim vergisi ve katma değer vergisi hariç ilk iktisap bedeli **1.380.000 TL'yi**, söz konusu vergilerin maliyet bedeline eklendiği veya binek otomobilin ikinci el olarak iktisap edildiği hallerde, amortismanına tabi tutarı **2.600.000 TL'yi** aşan binek otomobillerinin her birine ilişkin ayrılan amortismanın en fazla bu tutarlara isabet eden kısmı vergi matrahından indirilecek, aşan kısmı KKEG yazılacaktır.
12. 01.01.2026 tarihinden itibaren Kiralama yoluyla edinilen binek otomobillerinin her birine ilişkin aylık kira bedelinin KDV Hariç **46.000 TL'yi** aşan kısmı KKEG yazılacaktır.
13. 2026 yılında elde edilecek **Mesken kira gelirleri için istisna tutarı 58.000 TL** olarak belirlenmiştir.
14. **Vergiye uyumlu mükellefe vergi indirim** tutarının üst sınırı **12.000.000 TL** olmuştur.
15. Yapılan protestoya veya yazı ile bir defadan fazla istenilmesine rağmen borçlu tarafından ödenmemiş bulunan ve **25.000 Türk lirasını aşmayan alacaklar şüpheli alacak sayılır**. Bu şekildeki şüpheli alacaklar için değerlendirme gününün tasarruf değerine göre pasifte karşılık ayrılabilir.

Yer verilen konu hakkında ek bilgiye ihtiyaç duyulması halinde bizi arayabilirsiniz.

MURAKABE
YEMİNLİ MALİ MÜŞAVİRLİK A.Ş.